
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde den 6. november 2024 
Bestyrelsesmedlemmer: Formand Michael Lodal, Monica Poulsen, Henrik Green, Maria Riber Jakobsen, Anders Peter 
Hjort Hansen, medarbejderrepræsentant Karina Sørensen 

Fra skolens ledelse: Souschef Heidi Christiansen og skoleleder Marie Kring 

Søren Pedersen og Carl Hansen er afgående bestyrelsesmedlemmer og deltager til mødet. 

Afbud fra: Maria Riber Jakobsen 

Mødeleder: Michael Lodal 

Referent: Marie Kring 

Dagsordenspunkt   Beslutning Ansvarlig 

Velkommen til nye 
bestyrelsesmedlemmer 

• Præsentation 
 

 

Anders Peter er nyt medlem i bestyrelsen. Velkommen til 
Anders Peter. 

Vi glæder os til at møde Maria. 

Bestyrelsesmedlemmerne præsenterede sig for hinanden. 

 

 

Konstituering af næstformand Bestyrelsen vil gerne afvente, at de er fuldtallige. 

Bestyrelsen skal ifølge Styrelsesvedtægten vælge både 
formand og næstformand 

 

Vennekredsen v/Søren Der har været en ny stiftende generalforsamling den 1/10 
24, hvor der er blevet vedtaget nye vedtægter. 

Der er nedsat en bestyrelse i Vennekredsen. 

Vedtægterne er sendt til banken, så der kan komme 
adgang til Vennekredsens midler. 

Der skal laves en hjemmeside og når den er klar, kan 
forældregruppen orienteres via aula. 

 

Orientering fra skoleleder 

• Status på byggeri 
• Elevtal  
• Personale 
• Pædagogik og udvikling 

 

 

I Styregruppen for byggeriet drøftes STU - der skal tages 
stilling til om STU skal med på Lønborgvej den 21 nov. I 
udvalget. Ledelsen arbejder med at indarbejde de bedste 
betingelser for praksisfaglighed og skolejobs i planerne for 
byggeriet på Lønborgvej. 

Organisationens tal: 19 børnehavebørn 

97 skolebørn 

26 STU elever 

110 medarbejdere 

 



 

 

Vi at et par langtidssygemeldinger, en kommende 
sekretærstilling og et barselsvikariat. 

Personalearrangement med ASK var stor succes. 

Ledelsen prøver at orientere sig i undersøgelser i 
skærmforbrug og er nysgerrige på AI 

Vi er på vej med et videnscenter kaldet ”Væksthus for 
Pædagogik” som skal understøtte viden og metoder 
indenfor specialpædagogik både intern i organisationen 
og eksternt på skole- og dagtilbudsområdet. Vi har startet 
ud med at give en medarbejder fra børnehaven en 
vejlederkasket og vi har gang i den første sag i en 
børnehave i Hvide Sande. 

Ny skoleleder kommer med tanker om fokus på øget 
praksisfaglighed og elevinvolvering i organisationen. Der 
er planer om etablering af skolejobs. 

Spisepause 

Farvel og tak for indsatsen til Søren og 
Carl 

Carl og Søren fik stor tak for deres engagement og indsats 
og fik en lille kurv fra skolen og bestyrelsen. 

 

Skolens økonomi 

• Orientering om økonomien på 
Skjernåskolen 

• Gennemgang af økonomirapport 

 

 Bestyrelsen fik præsenteret en økonomirapport. 

Økonomien i STU er udfordret og det forventes at en 
medarbejder fra STU skal udlånes til skolen i en periode i 
et barselsvikariat. 

  

Drøftelse af specialcentrenes fremtid 

• Evt. afledte konsekvenser 

 

Bestyrelsen drøftede udvalgets beslutning om at 
undersøge nærmere omkring lukning af ét af tre 
specialcentre. 

Bestyrelsen afventer de bliver budt ind til et høringssvar. 

 

 

Fra bestyrelsens årshjul 

Sætte indhold af skolebestyrelsens årlige 
beretning og planlægge formidlingen 
heraf. 

 

Formanden arbejder med beretningen 

Der er et ønske om billeder af medarbejderne på Aula 

Nærværende skole: Ønske om et forældrearrangement 
skydes til januarmødet for at have god tid til drøftelse 

 

Små korte og orienteringspunkter 

• Julefrokost, evt. fælles med 
børnehavens bestyrelse? 

• Ønske om forældrearrangement? 
• Folkeskolernes Samråd 

 

Julefrokost afholdes på Skjern Hotel, børnehavens 
bestyrelse inviteres. Det er den 9/12 kl. 17 – 20 

Bemærk! Meld venligst afbud hurtigst muligt hvis man 
ikke kan deltage 

 



 

 

 

 

Der er kommet en indkaldelse til møde i Folkeskolernes 
Samråd, vi har to repræsentanter som deltager. 

 

 

 

Eventuelt 

 

Ønske om kalenderinvitation til bestyrelsesmedlemmerne 
fra kontoret. 

Spørgsmål om hvordan vi kommunikerer med tosprogede 
familier. Vi bruger tolke og google translate. 

 

 

 

 

 

 

Punkter til de næste møder Punkter til dagsorden til januarmødet 

• Drøftelse af tema i forhold til et 
forældrearrangement 

• Forslag: Spektrum, Kis fra ”det unikke barn” 

Godkendelse af Mål- og Indholdsbeskrivelse for SFO 
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